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‘Amsterdam, 
steun schoon 
en slim 
bevoorraden’
Actievoeren om je punt onder de aandacht 
te brengen: ondernemers doen het niet zo 
snel. Maar leden van brancheorganisatie 
evofenedex wel. Zij willen dat de gemeente 
Amsterdam meer werk maakt van schoon en 
slim bevoorraden.

Als het aan ondernemers ligt gaat de ge
meente Amsterdam in de volgende raads
periode meer werk maken van het schoon en 
slim bevoorraden van bedrijven. Om dit kracht 
bij te zetten, voerden leden van brancheorga
nisatie evofenedex op 25 november actie bij 
het congres van D66, de grootste partij in de 
hoofdstad. 
Ondernemers willen samen met de gemeente 
Amsterdam toewerken naar emissieloos be
voorraden van winkels in 2025. Amsterdam 
timmert aan de weg, erkent evofenedex, maar 
soms kiest zij de verkeerde middelen. evo
fenedex wil dat de stad kiest voor slimmere 
oplossingen dan simpelweg verbieden van 
vrachtverkeer. Zo kan een programma waarin 
de gemeente zichzelf committeert aan het in
kopen van alleen emissievrij transport al veel 
overlast voorkomen. Ook helpt het subsidiëren 
van innovatieve logistieke ideeën de bevoorra
ding van winkels schoner en veiliger te maken.
www.evofenedex.nl
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Amsterdam wil een ja/ja-sticker 
invoeren tegen ongewenste folders. 
En dat mag ook van de rechter. 
Fons Bakkes van de grafische 
branchevereniging KVGO gaat in 
hoger beroep.

Waarom bent u zo boos?
‘Wij hebben in Nederland een 
uitstekend systeem om ongewenst 
drukwerk te weren: de nee/nee 
en nee/ja sticker. Dat is door de 
hele folderketen afgesproken met 
de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten, Milieudefensie en de 
Consumentenbond. Amsterdam  
gooit dat ondersteboven met een 
eigen variant. De gemeente maakt 
overigens wel een uitzondering voor 
reclame van politieke partijen en de 
gemeente. Dat dan weer wel.’

Volgens Amsterdam scheelt het 
papierafval.
‘Dat moet ik nog zien. Bedrijven willen 
hun spullen toch verkopen. We weten 
dat de impact van papieren commu
nicatie knotsgroot is vergeleken met 
digitaal. Bedrijven zullen dus meer gaan 
adverteren in huisaanhuisbladen. Die 
extra pagina’s heffen de papierwinst 
wel weer op. Dat duurzaamheidsaspect 
van die zielige bomen klopt ook niet. 
Reclame wordt op gerecycled papier 
gedrukt en als er eens een boom wordt 
gekapt, worden daar bomen voor terug  
geplant.’

Dus Amsterdam heeft geen duurzaam
heidspunt?
‘In Nederland wordt 85 procent van 

het oud papier ingezameld voor 
hergebruik. In Amsterdam is dat maar 
38 procent. Ik denk dat de gemeente 
er beter aan doet om zich af te 
 vragen waarom zij 62 procent van alle 
 papierafval in de vuilverbrandings
oven stopt. Wij hebben de gemeente 
al vaak aangeboden om samen dat 
 percentage omhoog te krijgen, maar 
tot nu toe hebben we daar geen 
 reactie op gehad.’

Zo’n extra sticker: daar komt u toch 
wel overheen?
‘Het gaat niet alleen over onze 
 branche. De retailers maken zich ook 
grote zorgen of zo’n ja/jasticker wel 
wordt gebruikt. Bij retailreclame wordt 
vaak gedacht aan grote winkelketens, 
maar het gaat nog veel meer om de 
slager om de hoek, de nieuwe kapper 
en de lokale horeca. Hoe moeten 
die zich kenbaar maken? Dat heeft 
te maken met een gezonde lokale 
 middenstand.’

Het is maar in één gemeente, toch?
‘Ik weet dat er meerdere gemeenten 
zijn die dit proces volgen omdat zij 
 erover denken om ook een eigen 
 sticker in te voeren. Als dat gebeurt, 
krijg je een lappendeken van afspra
ken. Kijk naar de snelheidslimieten 
op de snelwegen. Altijd gedoe en 
onzekerheid waar je 100, 120 of 130 
mag rijden. Het huidige stickersysteem 
is helder en eenvoudig en mede daar
door goed handhaafbaar.’

even bellen met…

Fons Bakkes over 
ja/ja-stickers 
en beroerde 
papierinzameling
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